
Rada Miejska w Kłodawie 
Sesja Rady Miejskiej w Kłodawie

Protokół nr III/2024 

III sesja Rady Miejskiej w Kłodawie odbyła się w dniu 27 czerwca 2024r. w sali posiedzen  Urzędu 
Miasta  i  Gminy  w  Kłodawie.  Obrady  rozpoczęto  w  dniu  27  czerwca  2024r.,  o  godz.  10.30,
a zakon czono o godz. 13.55 tego samego dnia. Przewodniczący Rady poinformował, iz.  sesja jest 
nagrywana  i  teletransmitowana.  Administratorem  danych  jest  Gmina  Kłodawa,  a  klauzula 
informacyjna  znajduje  się  na  stronie  Biuletynu  Informacji  Publicznej.  Listy  obecnos ci:  radnych
i zaproszonych gos ci stanowią załączniki nr 1 i 2 do protokołu.  W posiedzeniu wzięło udział 15 
członko w.

Obecni:

1. Iwona Betlej
2. Marzanna Chuchro
3. Edyta Gło wczyn ska
4. Włodzimierz Jankowski
5. Paweł Jaron ski
6. Kamil Kowalczyk
7. Janusz Kowalewski
8. Krzysztof Krusin ski
9. Tomasz Kujawka
10. Monika Mac czak
11. Sebastian Michalak
12. Krystian Sobierajski
13. Ryszard Szubert
14. Mateusz Wawrzyniak
15. Paweł Witkowski

P u n k t 1

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności

Otwarcia  sesji  dokonał  Przewodniczący  Rady Krzysztof  Krusin ski  na  podstawie  listy  obecnos ci 
stwierdził quorum do podejmowania decyzji i wniosko w.

       P u n k t 2
Ustalenie porządku obrad sesji

Przewodniczący  Rady  poinformował,  iz.  porządek  obrad  sesji  zawarty  został  w  zawiadomieniu
o  zwołaniu  sesji,  kto ry  otrzymali  wszyscy  radni.  Przewodniczący  Rady  zwro cił  się  do  radnych
z  pytaniem  –  „Czy  ktos  z  pan stwa  radnych  ma  pytania  względnie  uwagi  do  przedstawionego 
porządku obrad?” Z uwagi na brak uwag do porządku obrad, przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie porządek obrad.

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocnos ci.

2. Ustalenie porządku obrad sesji.

3. Przyjęcie protokołu z II sesji.

4. Raport Burmistrza o stanie Gminy Kłodawa za 2023r.

5. Debata nad raportem o stanie Gminy.



a) debata radnych nad raportem o stanie Gminy;
b) debata mieszkan co w nad raportem o stanie Gminy;
6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Kłodawy wotum zaufania za 2023 rok.
7. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Kłodawa za 2023 
rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania budz.etu Gminy Kłodawa za 2023 rok.
a) Sprawozdanie z wykonania budz.etu gminy Kłodawa za 2023 rok;
b) Sprawozdanie finansowe Gminy Kłodawa za 2023 rok;
c) Informacja o stanie mienia;
d)  Zapoznanie  się  z  opinią  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  Poznaniu
o przedłoz.onym sprawozdaniu z  wykonania budz.etu Gminy za 2023 rok z  informacją  o  stanie 
mienia komunalnego.
e) Zapoznanie się z wnioskiem i opinią Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kłodawie w sprawie
o udzielenie Burmistrzowi Kłodawy absolutorium,
f)  Zapoznanie  się  z  opinią  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  Poznaniu
w sprawie wyraz.enia opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kłodawie w sprawie 
udzielenia absolutorium Burmistrzowi Kłodawy z tytułu wykonania budz.etu za 2023 rok;
g) Dyskusja
h) Głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz 
ze sprawozdaniem z wykonania budz.etu Gminy Kłodawa za 2023 rok;
8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Kłodawy.
9. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi i  wniosko w złoz.onych przez Urząd Cywilnej
i Demokratycznej Kontroli.
10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 5 kwietnia 2024r.
11. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 8 maja 2024r.
12. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 24 maja 2024r.
13.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyraz.enia  zgody  na  wydzierz.awienie  nieruchomos ci  rolnej 
dotychczasowemu dzierz.awcy.
14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLVII/334/2021 Rady Miejskiej w Kłodawie
z  dnia  25  listopada  2021r.  w  sprawie  uchwalenia  Regulaminu  wykonywania  i  finansowania 
przedsięwzięcia usuwania azbest oraz wyrobo w zawierających azbest z terenu Gminy Kłodawa.
15. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogo lnego Gminy Kłodawa.
16. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia wyniko w kontroli kwot rekompensaty całkowitej 
wypłaconej MZGOK Sp.z o.o.w roku 2023.
17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwały budz.etowej na rok 2024.
18.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  zmiany uchwały  w sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy 
Finansowej Gminy Kłodawa na lata 2024-2043.
19. Interpelacje i wnioski radnych.
20. Wolne wnioski.
21. Zamknięcie obrad sesji.

Głosowano w sprawie:
Ustalenie porządku obrad sesji. 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Iwona Betlej, Marzanna Chuchro, Edyta Gło wczyn ska, Włodzimierz Jankowski, Paweł Jaron ski, 
Kamil Kowalczyk, Janusz Kowalewski, Krzysztof Krusin ski, Tomasz Kujawka, Monika Mac czak, 
Sebastian Michalak, Krystian Sobierajski, Ryszard Szubert, Mateusz Wawrzyniak, Paweł Witkowski



       P u n k t 3
Przyjęcie protokołu z II sesji

Przewodniczący  Rady  poinformował,  iz.  protoko ł  obrad  II  sesji  otrzymali  radni  wraz
z zawiadomieniem o sesji.  Przewodniczący Rady zwro cił  się do radnych z pytaniem - ”Czy ktos 
z pan stwa radnych ma pytania względnie uwagi do przedłoz.onego  protokołu?” Z uwagi na brak 
uwag  do protokołu, przewodniczący Rady poddał pod głosowanie protoko ł.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu z II sesji.. 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Iwona Betlej, Marzanna Chuchro, Edyta Gło wczyn ska, Włodzimierz Jankowski, Paweł Jaron ski, 
Kamil Kowalczyk, Janusz Kowalewski, Krzysztof Krusin ski, Tomasz Kujawka, Monika Mac czak, 
Sebastian Michalak, Krystian Sobierajski, Ryszard Szubert, Mateusz Wawrzyniak, Paweł Witkowski

      P u n k t 4
Raport Burmistrza o stanie Gminy Kłodawa za 2023r.

Przewodniczący  Rady  Krzysztof  Krusin ski  poinformował,  iz.  zgodnie  z  art.  28aa  ustawy
o samorządzie gminnym (t.j.Dz.U.z 2024r.  poz.609 i  721),  wo jt  co roku w terminie do 31 maja 
przedstawia  raport  o  stanie  gminy.  Raport  obejmuje  podsumowanie  działalnos ci  wo jta  w roku 
poprzednim, w szczego lnos ci realizację polityk, programo w i strategii, uchwał rady gminy i budz.etu 
obywatelskiego.  Nad  przedstawionym  raportem  o  stanie  gminy  przeprowadza  się  debatę.
W debacie nad raportem o stanie gminy radni zabierają głos bez ograniczen  czasowych. Głos mogą 
zabierac  ro wniez.  mieszkan cy. Mieszkaniec, kto ry chciałby zabrac  głos składa do przewodniczącego 
rady pisemne zgłoszenie, poparte podpisami: w gminie do 20 000 mieszkan co w – co najmniej 20 
oso b. Informacja na ten temat została umieszczona na stronie BIP w dniu 31 maja 2024r. Liczba 
mieszkan co w mogących zabrac  głos w debacie wynosi 15, chyba z.e rada postanowi o zwiększeniu 
tej liczby. Raport o stanie Gminy Kłodawa stanowi załącznik nr 3 do protokołu.

                   P u n k t 5
Debata nad raportem o stanie Gminy

a) debata radnych nad raportem o stanie Gminy;
b) debata mieszkańców nad raportem o stanie Gminy;

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kłodawie poinformował, iz.  nikt z mieszkan co w gminy nie zgłosił 
się  do  debaty  nad  raportem  o  stanie  Gminy  Kłodawa  w  wyznaczonym  terminie.  W  związku
z  powyz.szym  nie  odbędzie  się  debata  nad  raportem   o  stanie  Gminy  Kłodawa.  Następnie 
przewodniczący  Rady  otworzył  dyskusję  nad  raportem  o  stanie  Gminy  Kłodawa  dla  radnych.
Z uwagi na brak dyskusji , Przewodniczący Rady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad.

      P u n k t 6

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Kłodawy wotum zaufania za 2023 rok

Przewodniczący Rady poinformował, iz.  po zakon czeniu debaty nad raportem o stanie gminy, rada 
przeprowadza  głosowanie  nad  udzieleniem  wo jtowi  wotum  zaufania.  Uchwałę  o  udzieleniu 
wo jtowi  wotum zaufania  rada podejmuje  bezwzględną większos cią  głoso w ustawowego składu 
rady gminy.  W przypadku Rady Miejskiej  w Kłodawie ustawowy skład  rady wynosi  15 oso b - 
bezwzględna liczba wynosi 8.



Przewodniczący  Rady  zwro cił  się  do  wiceprzewodniczącej  Rady  Edyty  Gło wczyn skiej
o przedstawienie projektu uchwały w sprawie  udzielenia Burmistrzowi Kłodawy wotum zaufania 
za 2022 rok. Następnie zwro cił się do radnych z pytaniem – Czy ktos  z pan stwa radnych ma pytania 
względnie  uwagi  do  przedstawionego  projektu  uchwały?.  Z  uwagi  na  brak  uwag  i  pytan , 
przewodniczący poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały.

Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Kłodawy wotum zaufania za 2023 rok. 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Iwona Betlej, Marzanna Chuchro, Edyta Gło wczyn ska, Włodzimierz Jankowski, Paweł Jaron ski, 
Kamil Kowalczyk, Janusz Kowalewski, Krzysztof Krusin ski, Tomasz Kujawka, Monika Mac czak, 
Sebastian Michalak, Krystian Sobierajski, Ryszard Szubert, Mateusz Wawrzyniak, Paweł Witkowski

Uchwała Nr III/12/2024 stanowi załącznik nr 4 do protokołu.

     P u n k t 7
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Kłodawa za 
2023 rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Kłodawa za 2023 rok

Przewodniczący Rady poinformował,  iz.  sprawozdanie  z  wykonania  budz.etu  gminy Kłodawa za 
2023 rok otrzymali radni wraz z zawiadomieniem o sesji. Dodał, iz.  ze sprawozdaniem zapoznali się 
pan stwo radni na posiedzeniach komisji stałych. Opinia Komisji Rewizyjnej w sprawie  wykonania 
budz.etu  gminy  za  2023  rok  wraz  z  wnioskiem  w  sprawie  absolutorium  zostały  przesłane  do 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu.

Przewodniczący  Rady  zwro cił  się  do  Skarbnika  Gminy  pana  Grzegorza  Dzięgielewskiego
o  przedstawienie  w  imieniu  Burmistrza  Kłodawy  sprawozdania  z  wykonania  budz.etu  oraz 
sprawozdania finansowego za 2023 rok. Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad 
przedstawionymi materiałami. Dyskusja się nie odbyła. Sprawozdania stanowią załączniki nr 5 i 6.

Kolejno  Przewodniczący  Rady  zwro cił  się  do  Skarbnika  gminy  Grzegorza  Dzięgielewskiego
o przedstawienie w imieniu Burmistrza Kłodawy uchwały Nr SO-/0954/2024 Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 17 kwietnia 2024r. w sprawie wyraz.enia opinii 
o przedłoz.onym przez Burmistrza Kłodawy sprawozdaniu z wykonania budz.etu Gminy Kłodawa za 
2023  rok  wraz  z  informacją  o  stanie  mienia  komunalnego.  Opinia  stanowi  załącznik  nr  7  do 
protokołu.

Przewodniczący Rady zwro cił się do pana Ryszarda Szuberta o przedstawienie wniosku Komisji 
Rewizyjnej  Rady  Miejskiej  w  Kłodawie  z  dnia  16  maja  2024r.  oraz  opinii  komisji  w  sprawie 
absolutorium. Wniosek stanowi załącznik nr 8 do protokołu. Następnie przewodniczący Komisji  
Rewizyjnej pan Ryszard Szubert przedstawił uchwałę Nr SO-5/0955/88/2024 Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 23 maja 2024r. w sprawie wyraz.enia opinii
o  wniosku  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miejskiej  w  Kłodawie  w  sprawie  udzielenia  absolutorium 
Burmistrzowi Kłodawy z tytułu wykonania budz.etu za 2023 rok. Opinia stanowi załącznik nr 9 do 
protokołu.

Przewodniczący  Rady  Krzysztof  Krusin ski  zwro cił  się  do  przewodniczących  komisji  stałych
o odczytanie opinii komisji:



Komisji Działalnos ci Gospodarczej, Komunalnej, Budz.etu i Finanso w – pana Pawła Witkowskiego,
Komisji  Os wiaty,  Kultury,  Sportu  i  Spraw  Socjalnych  –  pana  Włodzimierza  Jankowskiego,
Komisji  Mieszkaniowej  –  panią  Marzannę  Chuchro,  Komisji  Skarg,  Wniosko w  i  Petycji  –  panią 
Monikę Mac czak. Opinie komisji stałych stanowią załączniki od nr 10 - 13 do protokołu.

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

Z uwagi na brak dyskusji, Przewodniczący Rady przeszedł do prowadzenia dalszej częs ci obrad. 

Przewodniczący Rady zwro cił się do Skarbnika gminy Grzegorza Dzięgielewskiego o przedstawwie- 
przedstawienie  projektu uchwały  w sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego wraz  ze 
sprawozdaniem z wykonania budz.etu Gminy Kłodawa za 2023 rok. 

Następnie Przewodniczący Rady zwro cił się do radnych z pytaniem -”Czy ktos  z  pan stwa radnych 
ma pytania, względnie uwagi do przedstawionego projektu uchwały?”

Głosowano w sprawie:
Głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 
sprawozdaniem z wykonania budz.etu Gminy Kłodawa za 2023 rok. 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Iwona Betlej, Marzanna Chuchro, Edyta Gło wczyn ska, Włodzimierz Jankowski, Paweł Jaron ski, 
Kamil Kowalczyk, Janusz Kowalewski, Krzysztof Krusin ski, Tomasz Kujawka, Monika Mac czak, 
Sebastian Michalak, Krystian Sobierajski, Ryszard Szubert, Mateusz Wawrzyniak, Paweł Witkowski

Uchwała Nr III/13/2024 stanowi załącznik nr 14 do protokołu.

    P u n k t 8
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Kłodawy

Przewodniczący  Rady  poinformował,  iz.  projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  absolutorium 
Burmistrzowi Kłodawy otrzymali radni wraz z zawiadomieniem o sesji.

O  przedstawienie  projektu uchwały  w sprawie  udzielenia  absolutorium Burmistrzowi  Kłodawy 
zwro cił się do  wiceprzewodniczącej Rady pani Edyty Gło wczyn skiej. 

Przewodniczący Rady zwro cił się do radnych z pytaniem -”Czy ktos  z pan stwa radnych ma pytania 
względnie uwagi do przedstawionego projektu uchwały?”

Z uwagi na brak dyskusji, Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Kłodawy.. 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Iwona Betlej, Marzanna Chuchro, Edyta Gło wczyn ska, Włodzimierz Jankowski, Paweł Jaron ski, 
Kamil Kowalczyk, Janusz Kowalewski, Krzysztof Krusin ski, Tomasz Kujawka, Monika Mac czak, 
Sebastian Michalak, Krystian Sobierajski, Ryszard Szubert, Mateusz Wawrzyniak, Paweł Witkowski

Uchwała Nr III/14/2024 stanowi załącznik nr 15 do protokołu.



Burmistrz Piotr Michalak podziękował radnym za przyjęcie raportu, sprawozdan  oraz udzielenie 

absolutorium za 2023 rok.  Dla nowych radnych był  to zapewne kro tki  czas,  na zapoznanie się

z dokumentacją.  Burmistrz sam nic  by nie zrobił.  Podziękował radnym ,  dyrektorom jednostek

z pracownikami, administracji.  Szczego lne podziękowanie skierował do zastępcy pani Katarzyny 

Hamiga za przygotowanie raportu za rok 2023 oraz do skarbnika pana Grzegorza Dzięgielewskiego

za cierpliwos c  i wyrozumiałos c  przy takiej ilos ci zmian budz.etowy.

   P u n k t 9
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi i wniosków złożonych przez Urząd Cywilnej 
i Demokratycznej Kontroli

Przewodniczący Rady poinformował, iz.  projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi i wniosko w 
złoz.onych przez Urząd Cywilnej i Demokratycznej Kontroli otrzymali radni wraz zawiadomieniem 
o sesji.

O przedstawienie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi i  wniosko w złoz.onych przez 
Urząd Cywilnej i Demokratycznej Kontroli otrzymali radni wraz z zawiadomieniem o sesji.

O przedstawienie projektu uchwały Przewodniczący Rady zwro cił się do Przewodniczącej Komisji 
Skarg, Wniosko w i Petycji pani Moniki Mac czak.

Następnie Przewodniczący Rady zwro cił się do radnych z pytaniem -”Czy ktos  z pan stwa radnych 
ma pytania względnie uwagi do projektu uchwały?

Z uwagi na brak uwag do projektu uchwały, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek 
w sprawie przyjęcia projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:

Podjęcie  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  i  wniosko w  złoz.onych  przez  Urząd  Cywilnej  
i Demokratycznej Kontroli.

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Iwona Betlej, Marzanna Chuchro, Edyta Gło wczyn ska, Włodzimierz Jankowski, Paweł Jaron ski, 
Kamil Kowalczyk, Janusz Kowalewski, Krzysztof Krusin ski, Tomasz Kujawka, Monika Mac czak, 
Sebastian Michalak, Krystian Sobierajski, Ryszard Szubert, Mateusz Wawrzyniak, Paweł Witkowski

Uchwała Nr III/15/2024 stanowi załącznik nr 16 do protokołu.

 P u n k t 10
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 5 kwietnia 2024r.

Przewodniczący Rady poinformował,  iz.  projekt  uchwały  w sprawie  rozpatrzenia  petycji  z  dnia
5 kwietnia 2024r. otrzymali radni wraz zawiadomieniem o sesji.

O  przedstawienie  projektu  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  petycji  z  dnia  5  kwietnia  2024r. 
otrzymali radni wraz z zawiadomieniem o sesji.



O przedstawienie projektu uchwały Przewodniczący Rady zwro cił się do Przewodniczącej Komisji 
Skarg, Wniosko w i Petycji pani Moniki Mac czak.

Następnie Przewodniczący Rady zwro cił się do radnych z pytaniem -”Czy ktos  z pan stwa radnych 
ma pytania względnie uwagi do projektu uchwały?

Z uwagi na brak uwag do projektu uchwały, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek 
w sprawie przyjęcia projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 5 kwietnia 2024r. 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Iwona Betlej, Marzanna Chuchro, Edyta Gło wczyn ska, Włodzimierz Jankowski, Paweł Jaron ski, 
Kamil Kowalczyk, Janusz Kowalewski, Krzysztof Krusin ski, Tomasz Kujawka, Monika Mac czak, 
Sebastian Michalak, Krystian Sobierajski, Ryszard Szubert, Mateusz Wawrzyniak, Paweł Witkowski

Uchwała Nr III/16/2024 stanowi załącznik nr 17 do protokołu.

 P u n k t 11
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 8 maja 2024r.

Przewodniczący Rady poinformował,  iz.  projekt  uchwały  w sprawie  rozpatrzenia  petycji  z  dnia
8 maja 2024r. otrzymali radni wraz z zawiadomieniem o sesji.

O przedstawienie projektu uchwały Przewodniczący Rady zwro cił się do Przewodniczącej Komisji 
Skarg, Wniosko w i Petycji pani Moniki Mac czak.

Następnie Przewodniczący Rady zwro cił się do radnych z pytaniem -”Czy ktos  z pan stwa radnych 
ma pytania względnie uwagi do projektu uchwały?

Z uwagi na brak uwag do projektu uchwały, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek 
w sprawie przyjęcia projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 8 maja 2024r. 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Iwona Betlej, Marzanna Chuchro, Edyta Gło wczyn ska, Włodzimierz Jankowski, Paweł Jaron ski, 
Kamil Kowalczyk, Janusz Kowalewski, Krzysztof Krusin ski, Tomasz Kujawka, Monika Mac czak, 
Sebastian Michalak, Krystian Sobierajski, Ryszard Szubert, Mateusz Wawrzyniak, Paweł Witkowski

Uchwała Nr III/17/2024 stanowi załącznik nr 18 do protokołu.

P u n k t 12
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 24 maja 2024r.

Przewodniczący Rady poinformował,  iz.  projekt  uchwały  w sprawie  rozpatrzenia  petycji  z  dnia



24 maja 2024r. otrzymali radni wraz z zawiadomieniem o sesji.

O przedstawienie projektu uchwały Przewodniczący Rady zwro cił się do Przewodniczącej Komisji 
Skarg, Wniosko w i Petycji pani Moniki Mac czak.

Następnie Przewodniczący Rady zwro cił się do radnych z pytaniem -”Czy ktos  z pan stwa radnych 
ma pytania względnie uwagi do projektu uchwały?

Z uwagi na brak uwag do projektu uchwały, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek 
w sprawie przyjęcia projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 24 maja 2024r. 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Iwona Betlej, Marzanna Chuchro, Edyta Gło wczyn ska, Włodzimierz Jankowski, Paweł Jaron ski, 
Kamil Kowalczyk, Janusz Kowalewski, Krzysztof Krusin ski, Tomasz Kujawka, Monika Mac czak, 
Sebastian Michalak, Krystian Sobierajski, Ryszard Szubert, Mateusz Wawrzyniak, Paweł Witkowski

Uchwała Nr III/18/2024 stanowi załącznik nr 19 do protokołu.

P u n k t 13
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości rolnej 
dotychczasowemu dzierżawcy

Przewodniczący  Rady  poinformował,  iz.  projekt  uchwały  w  sprawie  wyraz.enia  zgody  na 
wydzierz.awienie  nieruchomos ci  rolnej  dotychczasowemu  dzierz.awcy  otrzymali  radni  wraz
z zawiadomieniem o sesji.

O przedstawienie projektu uchwały Przewodniczący Rady zwro cił się do Burmistrza pana Piotra 
Michalaka.

Następnie Przewodniczący Rady zwro cił się do radnych z pytaniem -”Czy ktos  z pan stwa radnych 
ma pytania względnie uwagi do projektu uchwały?

Z uwagi na brak uwag do projektu uchwały, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek 
w sprawie przyjęcia projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie wyraz.enia zgody na wydzierz.awienie nieruchomos ci rolnej 
dotychczasowemu dzierz.awcy. 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Iwona Betlej, Marzanna Chuchro, Edyta Gło wczyn ska, Włodzimierz Jankowski, Paweł Jaron ski, 
Kamil Kowalczyk, Janusz Kowalewski, Krzysztof Krusin ski, Tomasz Kujawka, Monika Mac czak, 
Sebastian Michalak, Krystian Sobierajski, Ryszard Szubert, Mateusz Wawrzyniak, Paweł Witkowski

Uchwała Nr III/19/2024 stanowi załącznik nr 20 do protokołu.



 P u n k t 14

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLVII/334/2021 Rady Miejskiej w Kłodawie 
z dnia 25 listopada 2021r. w sprawie uchwalenia Regulaminu wykonywania i finansowania 
przedsięwzięcia  usuwania  azbest  oraz  wyrobów  zawierających  azbest  z  terenu  Gminy 
Kłodawa

Przewodniczący  Rady  poinformował,  iz.  projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  nr 
XLVII/334/2021 Rady Miejskiej  w Kłodawie  z  dnia  25 listopada 2021r.  w sprawie  uchwalenia 
Regulaminu  wykonywania  i  finansowania  przedsięwzięcia  usuwania  azbest  oraz  wyrobo w 
zawierających azbest z terenu Gminy Kłodawa otrzymali radni wraz z zawiadomieniem o sesji.

O przedstawienie projektu uchwały Przewodniczący Rady zwro cił się do Burmistrza pana Piotra 
Michalaka.

Następnie Przewodniczący Rady zwro cił się do radnych z pytaniem -”Czy ktos  z pan stwa radnych 
ma pytania względnie uwagi do projektu uchwały?

Z uwagi na brak uwag do projektu uchwały, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek 
w sprawie przyjęcia projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLVII/334/2021 Rady Miejskiej w Kłodawie z dnia 
25 listopada 2021r. w sprawie uchwalenia Regulaminu wykonywania i finansowania 
przedsięwzięcia usuwania azbest oraz wyrobo w zawierających azbest z terenu Gminy Kłodawa. 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Iwona Betlej, Marzanna Chuchro, Edyta Gło wczyn ska, Włodzimierz Jankowski, Paweł Jaron ski, 
Kamil Kowalczyk, Janusz Kowalewski, Krzysztof Krusin ski, Tomasz Kujawka, Monika Mac czak, 
Sebastian Michalak, Krystian Sobierajski, Ryszard Szubert, Mateusz Wawrzyniak, Paweł Witkowski

Uchwała Nr III/20/2024 stanowi załącznik nr 21 do protokołu.

P u n k t 15
Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego Gminy Kłodawa

Przewodniczący Rady poinformował, iz.  projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
planu ogo lnego Gminy Kłodawa otrzymali radni wraz z zawiadomieniem o sesji.

O przedstawienie projektu uchwały Przewodniczący Rady zwro cił się do Burmistrza pana Piotra 
Michalaka.

Następnie Przewodniczący Rady zwro cił się do radnych z pytaniem -”Czy ktos  z pan stwa radnych 
ma pytania względnie uwagi do projektu uchwały?

Z uwagi na brak uwag do projektu uchwały, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek 
w sprawie przyjęcia projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogo lnego Gminy Kłodawa.. 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0



Wyniki imienne:
ZA (15)
Iwona Betlej, Marzanna Chuchro, Edyta Gło wczyn ska, Włodzimierz Jankowski, Paweł Jaron ski, 
Kamil Kowalczyk, Janusz Kowalewski, Krzysztof Krusin ski, Tomasz Kujawka, Monika Mac czak, 
Sebastian Michalak, Krystian Sobierajski, Ryszard Szubert, Mateusz Wawrzyniak, Paweł Witkowski

Uchwała Nr III/21/2024 stanowi załącznik nr 22 do protokołu.

P u n k t 16

Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  wyników  kontroli  kwot  rekompensaty 
całkowitej wypłaconej MZGOK Sp.z o.o.w roku 2023

Przewodniczący  Rady  poinformował,  iz.  projekt  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  wyniko w 
kontroli kwot rekompensaty całkowitej wypłaconej MZGOK Sp. z o. o. w roku 2023 otrzymali radni 
wraz z zawiadomieniem o sesji.

O przedstawienie projektu uchwały Przewodniczący Rady zwro cił się do Burmistrza pana Piotra 
Michalaka.

Następnie Przewodniczący Rady zwro cił się do radnych z pytaniem -”Czy ktos  z pan stwa radnych 
ma pytania względnie uwagi do projektu uchwały?

Z uwagi na brak uwag do projektu uchwały, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek 
w sprawie przyjęcia projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia wyniko w kontroli kwot rekompensaty całkowitej 
wypłaconej MZGOK Sp. z o. o. w roku 2023. 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Iwona Betlej, Marzanna Chuchro, Edyta Gło wczyn ska, Włodzimierz Jankowski, Paweł Jaron ski, 
Kamil Kowalczyk, Janusz Kowalewski, Krzysztof Krusin ski, Tomasz Kujawka, Monika Mac czak, 
Sebastian Michalak, Krystian Sobierajski, Ryszard Szubert, Mateusz Wawrzyniak, Paweł Witkowski

Uchwała Nr III/22/2024 stanowi załącznik nr 23 do protokołu.

P u n k t 17
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwały budżetowej na rok 2024

Przewodniczący Rady poinformował,  iz.  projekt uchwały w sprawie uchwały budz.etowej na rok 
2024 otrzymali radni wraz z zawiadomieniem o sesji.

O przedstawienie projektu uchwały w imieniu Burmistrza Przewodniczący Rady zwro cił  się  do 
Skarbnika Gminy pana Grzegorza Dzięgielewskiego.

Następnie Przewodniczący Rady zwro cił się do radnych z pytaniem -”Czy ktos  z pan stwa radnych 
ma pytania względnie uwagi do projektu uchwały?

Z uwagi na brak uwag do projektu uchwały, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek 
w sprawie przyjęcia projektu uchwały.



Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwały budz.etowej na rok 2024.. 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Iwona Betlej, Marzanna Chuchro, Edyta Gło wczyn ska, Włodzimierz Jankowski, Paweł Jaron ski, 
Kamil Kowalczyk, Janusz Kowalewski, Krzysztof Krusin ski, Tomasz Kujawka, Monika Mac czak, 
Sebastian Michalak, Krystian Sobierajski, Ryszard Szubert, Mateusz Wawrzyniak, Paweł Witkowski

Uchwała Nr III/23/2024 stanowi załącznik nr 24 do protokołu.

P u n k t 18
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Kłodawa na lata 2024-2043

Przewodniczący Rady poinformował,  iz.  projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kłodawa na lata 2024-2043 otrzymali radni 
wraz z zawiadomieniem o sesji.

O przedstawienie projektu uchwały w imieniu Burmistrza Przewodniczący Rady zwro cił  się  do 
Skarbnika Gminy pana Grzegorza Dzięgielewskiego.

Następnie Przewodniczący Rady zwro cił się do radnych z pytaniem -”Czy ktos  z pan stwa radnych 
ma pytania względnie uwagi do projektu uchwały?

Z uwagi na brak uwag do projektu uchwały, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek 
w sprawie przyjęcia projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Kłodawa na lata 2024-2043. 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Iwona Betlej, Marzanna Chuchro, Edyta Gło wczyn ska, Włodzimierz Jankowski, Paweł Jaron ski, 
Kamil Kowalczyk, Janusz Kowalewski, Krzysztof Krusin ski, Tomasz Kujawka, Monika Mac czak, 
Sebastian Michalak, Krystian Sobierajski, Ryszard Szubert, Mateusz Wawrzyniak, Paweł Witkowski

Uchwała Nr III/24/2024 stanowi załącznik nr 25 do protokołu.

P u n k t 19
Interpelacje i wnioski radnych

Radny  Krystian  Sobierajski  –  podziękował  burmistrzowi  za  realizację  wniosku  w  sprawie 
poprawienia stanu nawierzchni ul. Zielonej i Niezłomnych.

Kolejno  radny  zgłosił  wniosek  w  imieniu  mieszkan co w  w  sprawie  dokonania  przeglądu 
drzewostanu przy ul. Barbary i usunięcie uschniętych drzew oraz nasadzenie nowych.

Następny wniosek dotyczył wycięcia gałęzi drzew wchodzących w linie energetyczną na wysokos ci 
ul. Zawodniej i Niezłomnych.



W  odpowiedzi  na  zgłoszone  wnioski  Burmistrz  poinformował,  iz.  zostanie  dokonany  przegląd 
drzewostanu. W sprawie drugiego wniosku zostanie skierowane zgłoszenie do Energetyki.

Radny Sebastian Michalak – podziękował Burmistrzowi za realizację wniosku w sprawie naprawy
i  odnowienia  urządzen  na  placu  zabaw  przy  ul.  Kar.  St.  Wyszyn skiego.  Kolejno  radny  zgłosił
o rozwiązanie problemu z parkowaniem pojazdo w przy skrzyz.owaniu ul. Krępej i Przedeckiej, gdyz.  
jest tam ograniczona widocznos c  poprzez parkowanie w tych miejscach pojazdo w.

Odpowiadając radnemu Burmistrz wyjas nił, iz.  problem z parkowaniem polepszy się po oddaniu do 
uz.ytku Placu Wolnos ci. Jednak tego typu sprawy nalez.y zgłaszac  do Policji. 

Radna  Monika  Mac czak  –  w  imieniu  mieszkan co w  zwro ciła  się,  aby  w  ramach  moz. liwos ci 
finansowych naprawic  i  odnowic  ławki przy ul.  Al.  Kos ciuszki.  Obecnie ławki są w bardzo złym 
stanie.  Ponadto  mieszkan cy  zgłaszają  akty  wandalizmu  wzdłuz.  tej  alei  i  proszą  o  zwiększenie 
bezpieczen stwa. 

Burmistrz Piotr Michalak wyjas nił,  iz.  ławki nie zostały naprawione poniewaz.  będą wymieniane. 
Jes li chodzi o akty wandalizmu, nalez.y zgłaszac  pod nr alarmowy 112. Ponadto istnieje Krajowa 
Mapa Zagroz.en  i tam ro wniez.  moz.na zgłaszac  tego typu zdarzenia.

P u n k t 20
Wolne wnioski

P u n k t 21
Zamknięcie obrad sesji

Przewodniczący Rady stwierdził wyczerpanie porządku posiedzenia i zamknął obrady.

Przewodniczący Rady
  Krzysztof Krusin ski

 
Przygotowała: Krystyna Rzetelska

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


